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در نشست استاندار با 
رؤسای شوراهای اسلامی و 
شهرداران خراسان شمالی 

بیان شد

از نیاز به 
دیوار ساحلی 

تا توزیع 
قیر رایگان

شورا بهشتیان

استاندار  نشست  محمدی:  /زهره  بجنورد 
با رؤسای شوراهای اسلامی شهر و شهرداران 
برگزار شد که در این جلسه شوراها و شهرداران 

استان به مشکلات موجود اشاره کردند.
تمام  مشکل  مهم ترین  شیروان  شهردار 
شهرداری ها را در روزهای پایانی سال مشکلات 
مالی عنوان کرد و گفت: سال های 91 و 92 
حجم زیادی نیرو به شهرداری این شهرستان 
نیروی  در حال حاضر 380  که  تزریق شده 

مازاد در این شهرداری وجود دارد.
بورنگ با اشاره به اینکه شهرداری ها همیشه 
در برنامه های نظام دولت همراه بوده اند، اظهار 
داشت: انتظار داریم، در سال جاری برای اتمام 
پیشرفت  که  شهرستان  این  مهم  پروژه های 
فیزیکی بالایی دارند، از محل اعتبارات سفر 
ریاست جمهوری و رهبر معظم انقلاب برای 

اتمام این پروژه ها اعتبار اختصاص یابد.
افزود: در سال جاری سه و نیم میلیارد  وی 
تومان اعتبار به شهرداری شیروان اختصاص 
یافته که البته باز هم با کمبود بودجه مواجه 
هستیم و اگر 200 میلیون تومان به شهرداری 
اختصاص داده شود، مشکلات این شهر حل 

می شود.
ارجاع  را  شهرداری  مشکلات  از  یکی  وی 
و  نظام مهندسی  به سازمان  پروانه  متقاضی 
اداره ثبت و اسناد برشمرد و گفت: اخیراً این دو 
سازمان تفاهمنامه ای منعقد کردند که بعد از 
صدور پایان کار شهرداری، مردم به اداره ثبت 
اسناد و نظام مهندسی مراجعه می کنند که این 

مسأله مورد نارضایتی مردم شده است.

 ادارات بدهکار شهرداری هستند
به  ادارات  بدهی  نیز  و سملقان  مانه  شهردار 
و  عنوان  مشکلات  دیگر  از  را  شهرداری ها 
خاطرنشان کرد: شهرداری این شهرستان پنج 
میلیارد و 400 میلیون تومان از ادارات طلب 

دارد.
 ذبیحیان افزود: در سال 93 شهرداری آشخانه 
تنها دو میلیارد تومان تخصیص اعتبار داشته 

است. 
وی ادامه داد: مسکن مهر یکی از پروژه های 
تحویلی به همه شهرداری هاست که متأسفانه 
زیرساخت های لازم در این پروژه تعریف نشده 
و بنیاد مسکن به تعهدات خود عمل نکرده که 
از مسؤولان استان تقاضا داریم، در جهت رفع 

این مشکل اقدام کنند.

 زمین های مردم را ملی اعلام کرده اند!
رئیس شورای شهر اسفراین نیز گفت: یکی از 
راه  اداره  با  اختلاف  این شهرستان  مشکلات 
و شهرسازی است که جنگ روانی با بیش از 
300 خانوار برای ما ایجاد کرده و زمین های 

شش دانگ مردم را ملی اعلام کرده است.
دستگاه های  ناهماهنگی  افزود:  شعبانیان 
از  دیگر  یکی  شهرداری  با  رسان  خدمات 
مشکلات است که همیشه ضررهای زیادی را 

به ما تحمیل می کند.
و  متخصص  انسانی  نیروی  کمبود  به  وی 
کرد  اشاره  شهرداری ها  در  عالیه  تحصیلات 
و اظهار داشت: از 243 نفر نیروی شهرداری 
و  تخصص  نفر   20 تنها  شهرستان  این  در 

تحصیلات عالیه دارند.

 به دیوار ساحلی نیازمندیم
شهردار راز و جرگلان نیز با بیان اینکه توجه 

کم  و  روستایی  مناطق  به 
دولت  سیاست  برخوردار 
اظهار  است،  امید  و  تدبیر 
و  راز  شهرستان  داشت: 
جرگلان با مشکلات زیادی 
مواجه است و اگر امکانات 
فراهم  شهرستان  این  در 
سرعت  مهاجرت  نشود، 

می گیرد.
اینکه  به  اشاره  با  مؤمنی 
شهر راز جزو شهرستان های 
هدف از نظر سیل و زلزله 
 60 بالای  گفت:  است، 
شهر  این  بافت  درصد 
فرسوده است که اگر زلزله 
را  بافت  این  بیفتد،  اتفاق 

تحت تأثیر قرار می دهد.
وی ادامه داد: سه رودخانه ای که به این شهر 
خطرات  بارندگی  موقع  در  می شود،  جاری 
زیادی برای شهروندان ایجاد می کند که برای 
دیوار ساحلی  ایجاد  به  نیاز  این مشکل  رفع 

داریم.
راز تحت  اینکه 60 درصد مردم  بیان  با  وی 
هستند،  بهزیستی  و  امداد  کمیته  پوشش 
افزود: به همین دلیل نمی توانیم، از مردم انتظار 

مشارکت داشته باشیم.
این  بودن  دور  و  بودن  العبور  صعب  وی 
استقبال نکردن  استان و  از مرکز  شهرستان 
سرمایه گذاران، نبود کارخانه آسفالت و سنگ 
شکن، نبود جایگاه سی ان جی و پمپ بنزین، 
بودن  فرسوده  و  نشانی  آتش  ماشین  کمبود 
مشکلات  دیگر  از  را  عمرانی  آلات  ماشین 

موجود عنوان کرد.

 سهمیه قیر »درق« کم شد
ناحیه  گفت:  نیز  درق  شهر  شورای  رئیس 
گرمه  در  محمدزاده  شهید  سردار  صنعتی 
ایجاد شده و تمام زیرساخت های آماده است، 
ولی متأسفانه به علت بالابودن قیمت زمین، 

سرمایه گذاران از آن استقبال نمی کنند.
نوروزی افزود: دو ماه است که حقوق پرسنل 
شهرداری پرداخت نشده و سازمان های دولتی 
نیز حاضر نیستند، مطالبات خود را پرداخت 

کنند.
به  قیر  تخصیص  پیگیری  خصوص  در  وی 
شهرداری ها نیز گفت: راه و شهرسازی در این 
زمینه کم کاری کرده و سهمیه قیر ما از 395 

تن به 205 تن کاهش داشته است.
اینکه  به  توجه  با  گفت:  نیز  جاجرم  شهردار 
شهرستان جاجرم در یک منطقه نیمه بیابانی 
قرار دارد، با بحران جدی آب مواجه است. در 
همین راستا جداسازی آب از فضای سبز باید 
اعتباراتی  و  شود  پیگیری 
که در کشور به این موضوع 
اختصاص داده می شود، برای 
گرفته  نظر  در  نیز  استان 

شود.
جلسات  خواستار  مقدمی 
با  شهرداران  مشترک 
و  شد  سرمایه گذاران 
جاجرم  شهرستان  گفت: 
پتانسیل های فراوانی دارد که 
برای ورود سرمایه گذاران باید 

این ظرفیت ها معرفی شود.
وی همچنین خواستار تجهیز 
بیمارستان جاجرم، رسیدگی 
نیز  و  شوقان  سرچشمه  به 
افزایش ماشین آلات عمرانی 

به شهرداری ها شد.

 عوارض را کم کنیم فقط حقوق باید 
بدهیم

شهردار بجنورد نیز در این نشست گفت: به 
را  شهرداری  در  خدمات  و  کار  عنوان  هیچ 
نمی توان تعطیل کرد و به اجبار باید خدمات 
دهیم. در همین راستا نگاه به شهرداری ها باید 

نگاه ویژه ای باشد.
توسعه  اعتبار  پیش بینی  استاندار  از  براتیان 
عمران شهری برای سال 95 را درخواست کرد 
و گفت: سه درصد سهم ارزش افزوده را نیز 

هنوز نمی دانیم، چگونه توزیع می شود.
وی کاهش عوارض را موجب کاهش خدمات 
افزود: اگر عوارض را نسبت به  عنوان کرد و 
سال 94 کاهش دهیم، باید سال آینده تنها 

حقوق پرداخت شود.

  نظام اداری اصلاح شود
نظام  اصلاح  بر  نیز  استاندار خراسان شمالی 
اداری و تعدیل نیروی انسانی در شهرداری ها 
به منظور رفع مشکلات موجود تأکید کرد و 
با توجه به مشکلات موجود در حوزه  گفت: 

شهرداری ها برخی از این مشکلات با همکاری 
خواهد  مرتفع  اسلامی  شوراهای  مشارکت  و 

شد.
از  شهرداری ها  باید   : داشت  اظهار  پرویزی 
روش های سنتی از جمله ثبت نامه نگاری ها، 
حمل و دفن زباله به صورت سنتی و ... دوری 

کنند.
وی با تأکید بر سالم سازی فضای اداری در 
شهرداری ها نیز افزود: با سالم سازی و قطع 
از کارکنان شهرداری و  ارتباط ناسالم برخی 
و  مرتفع  بسیاری  مشکلات  مردم،  با  شوراها 
خواهد  ارایه  شهروندان  به  موثرتری  خدمات 

شد.

 قیر رایگان تحویل می شود
قیر  تن  و ۷00  هزار  تحویل 19  از  پرویزی 
به شهرداری ها طی سال جاری خبر  رایگان 
داد و گفت: تا پایان سال جاری نیز 10 هزار 
تن قیر به صورت رایگان به شهرداری ها تحویل 
داده می شود و شهرداری ها باید از آن به نحو 
مطلوبی برای انجام عملیات آسفالت، روکش و... 

استفاده کنند
 100 ماده  کمیسیون  کرد:  خاطرنشان  وی 
باب  بتدریج  باید  نیز  شهرداری ها  به  مربوط 
پرونده های  افزایش  چراکه  شود،  بسته  آن 
کمیسیون ماده 100 نشان دهنده این است که 
هیچ گونه فعالیتی از سوی کارکنان شهرداری 

در این کمیسیون صورت نمی گیرد.
استاندار خراسان شمالی با اشاره به بودجه 95 
شهرداری ها نیز گفت: اگر شهرداری ها افزایش 
آنان  برای  امتیاز خوبی  باشند،  درآمد داشته 

محسوب می شود.
از  برخی  اداری  عدالت  دیوان  افزود:  وی 
پرونده های  و  است  کرده  لغو  را  عوارض ها 
شهرداری ها  حوزه  در  اداری  عدالت  دیوان 
روزی  تا جایی که  دارد  رویه ای  بی  افزایش 
ممکن است، از انجام فعالیت های شهرداری ها 

جلوگیری شود.
پرویزی بیمه حوادث را نیز از سوی شهرداری ها 
مورد تأکید قرار داد و گفت: در حال حاضر با 
چند شرکت بیمه ای برای بیمه منازل مسکونی، 
دامی و... در برابر تمام مخاطرات طبیعی یک 
میلیارد و 100 میلیون تومان قرارداد منعقد 
شده است که این منازل تا سقف 20 میلیون 

تومان بیمه می شوند.
به  پروانه  متقاضیان  ارجاع  خصوص  در  وی 
وجه  هیچ  به  گفت:  مهندسی  نظام  سازمان 
افراد متقاضی پروانه به سازمان نظام مهندسی 
از  فهرستی  شهرداری  و  نشود  داده  ارجاع 
کارشناسان نظام مهندسی را تهیه کند و در 
اختیار مردم قرار دهد تا وجه اضافی از آن ها 

دریافت نشود.

4
k دوشنبه 5 بهمن 1394  14 ربیع الثانی 1437 25 ژانویه  2016  سال بیست و نهم  شماره 8039   ویژه نامه 2434   h o r a s a n e m r o o z @ q u d s o n l i n e . i r

شـهرسـتانها

در جلسه شورای شهر گفته شد
بسیاری از املاک شهرداری بجنورد به نام 

این نهاد نیست
ایسنا: رئیس شورای اسلامی 
تمدید  گفت:  بجنورد  شهر 
بازارچه  قرار داد پروژه ایجاد 

شیلات مصوب شد.
اعظم السادات افشین فر در 
شهر  شورای  علنی  جلسه 
بجنورد با اشاره به اینکه طی 

سال 90سرمایه گذاری به منظور احداث بازارچه شیلات به 
این شهر مراجعه کرده است، افزود: اجرای این پروژه در سال 
91توسط اعضای دور سوم شورا به تصویب رسید، اما بنا به 

دلایلی تاکنون اجرایی نشده است.
وی با بیان اینکه شهرداری مکاتبه ای مبنی بر تقاضای تمدید 
قرار داد با شورا را داشته است، ادامه داد: قرار بر این بوده تا این 
طرح در محل زمین کشتارگاه قدیم اجرایی شود، اما این زمین 
در تملک شهرداری بوده، اما سند به نام این نهاد نبوده است.

افشین فر اظهار کرد: اعضای شورای شهر با اجرای این پروژه 
موافق و بر تمدید قرار داد آن رأی مثبت داده اند و از سوی 
دیگر قرار بر این شد تا شورا مسایل مالی این طرح و شهرداری 
مسأله زمین را بررسی و استعلام های لازم را اخذ کند و طی 

دو هفته پاسخ به شورا ارایه دهد.
شهر  اسلامی  شورای  اعضای  از  دیگر  یکی  پیلتن  حسین 
سال  اواخر  داد:  توضیح  طرح  این  خصوص  در  بجنورد 
90سرمایه گذاری به شورا مراجعه و آمادگی خود را به منظور 
ایجاد بازارچه فرآورده های دریایی اعلام کرد تا طی این طرح 
فرآورده های دریایی را در اختیار مردم قرار دهد و همچنین 

به منظور ایجاد انگیزه بیشتر رستوران دریایی نیز ایجاد کند.
وی اظهار کرد: این موضوع در شورا مطرح شد و در آن زمان 
به دلیل اینکه کشتارگاه به محل جدید خود منتقل شده بود، 
زمین کشتارگاه قدیم بلاتکلیف باقی مانده بود  و لذا قرار بر 

این شد تا این طرح در آن محل اجرایی شود.
وی افزود: این طرح در سال 91 در شورا مصوب و قرار شد 
تا نقشه ها آماده و طی سه ماه اجرایی شود، اما بعد از آن      

سرمایه گذار پیگیری های لازم را انجام نداد.
وی ادامه داد: طبق آنچه در ذهن بنده باقی مانده است، قرار 
نبود تا زمین آن ملک به نام سرمایه گذار سند بخورد بلکه 

بنا بود، این طرح به صورت مشارکتی با این نهاد انجام شود.
روح الله براتیان شهردار بجنورد نیز در خصوص زمین کشتارگاه 
مالکیت  تحت  زمین  نخست  زمان  در  گفت:  بجنورد  قدیم 
شهرداری نبوده و تا یک ماه قبل نیز این زمین بلاتکلیف بوده 
است، اما با پیگیری های انجام شده مراحل انتقال سند به نام 
شهرداری در حال انجام است و قول داده شده تا سند این 

زمین قبل از سال جدید به نام شهرداری سند بخورد.

خبر
نادری  ارگ  مرمت  برای  اعتباری  هیچ 

شیروان اختصاص نیافت
ایسنا: مدیر میراث فرهنگی شهرستان شیروان گفت: طی 
سال جاری هیچ اعتبار مصوبی برای مرمت تپه )ارگ( نادری 

این شهر اختصاص نیافته بود.
با  شده  انجام  مذاکرات  و  پیگیری  طی  داد:  ادامه  سیاح 
فرمانداری شیروان، قرار بر این شده است تا در سال آینده 

اعتبار خوبی برای احیای این اثر تاریخی اختصاص یابد.
 مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری خراسان 
 شمالی نیز طی مصاحبه ای در این خصوص در گذشته گفت: 
ارگ)تپه( تاریخی نادری شیروان پنج سال دیگر تبدیل به 

مکان گردشگری خواهد شد.
محمد سویدانلویی با اشاره به اینکه این تپه تاریخی به ثبت 
ملی رسیده است، افزود: زمانی که یک اثر تاریخی به ثبت ملی 
برسد، هیچ کسی اجازه ساخت و ساز در عرصه آن اثر را ندارد.
وی ادامه داد: حدود چهار سالی بود که سازمان میراث فرهنگی 
هیچ بودجه ای برای امر تملک و کاوش اختصاص نداده بود و 
علاوه بر آن تفکر این سازمان بر این است تا تملک اراضی واقع 
در عرصه این مکان ها از طریق اعتبارات استانی انجـام شود. و 
طی پیـگـیری های انجـام شده در شورای برنامه ریزی مصوب 
شد تا مبلغ 200 میلیون تومان برای تملک املاک واقع در 

عرصه این مکان تاریخی اختصاص یابد.
اعتبارات  این  اگر  این پرسش که  به  پاسخ  سویدانلویی در 
اختصاص نیافت، تکلیف تملک اراضی چه خواهد شد، بیان 
کرد: این اداره کل به تنهایی قادر نیست تا تمامی املاک واقع 
در عرصه های تاریخی استان را تملک کند و سیاست بر این 

است تا با همکاری شهرداری و راه و شهرسازی انجام شود.
این مقام مسؤول درخصوص کاوش و مرمت ارگ)تپه( تاریخی 
نادری شیروان توضیح داد: این اداره کل تقاضای 250 میلیون 
تومان برای اجرای اموری همچون مطالعه، اجرا و مرمت این بنای 
تاریخی را به سازمان میراث فرهنگی داده است، اما این سازمان 
فعلاً با اختصاص 50 میلیون تومان برای انجام مطالعه موافقت 
کرده است. پیش بینی می شود، این اعتبار طی پنج سال آینده 

اختصاص یابد و این پروژه طی پنج سال به اتمام برسد.

ارسال 680 اثر به جشنواره داستان کوتاه 
خراسان شمالی

بجنورد/ خبرنگار قدس: مدیرکل فرهنگ وارشاد اسلامی 
خراسان شمالی با بیان اینکه 680 اثر از سوی داستان نویسان 
استانی و کشوری به دبیرخانه جشنواره داستان کوتاه رسیده 
است، گفت: پنجمین جشنواره داستان کوتاه 15 بهمن ماه در 

اسفراین برگزار می شود. 
اثر  اثر 418  تعداد 680  از  افزود:  قدم وحید  ثابت  حسین 
در مرحله کشوری و 262 اثر در مرحله استانی و نوقلم به 
دبیرخانه جشنواره ارسال شده است. وی با بیان اینکه 262 اثر 
استانی است، اظهارداشت: 21۷ اثر از سوی داستان نویسان 
شهرستان اسفراین، 39 اثر از بجنورد، پنج اثر از شیروان و 
یک اثر از شهرستان مانه و سملقان به دبیرخانه این جشنواره 

مستقر در شهرستان اسفراین رسیده است.

صدور 53 هزار کارت ملی هوشمند در 
خراسان شمالی

احـوال  ثبـت  مدیـرکل  قـدس:  خبرنـگار  بجنـورد/ 
خراسان شـمالی از صـدور 53 هـزار و 205 فقـره کارت ملی 
هوشـمند در اسـتان از ابتدای سـال جاری تا کنون خبر داد.
علی زاهدی نیا افزود: 69 هزار و ۷9 مورد درخواست نیز به 
منظور صدور کارت ملی هوشمند در استان به ثبت رسیده 

است.

خبر
نرخ بیکاری در خراسان شمالی بیشتر از 

میانگین کشوری است
بجنورد/ خبرنگار قدس: رئیس اداره اشتغال اداره کل تعاون 
کار و رفاه اجتماعی خراسان شمالی گفت: در پاییز امسال 
نرخ  ایران  آمار  ملی  از سوی مرکز  ارایه شده  آمار  براساس 
بیکاری در استان 11/2 و نرخ بیکاری در همین مدت زمان در 

کشور 11/1 درصد اعلام شده است.
نجفی نرخ بیکاری در استان را در مدت مشابه سال گذشته 
نرخ  در  شمالی  خراسان  افزود:  و  کرد  ذکر  درصد   10/۷
مشارکت اقتصادی رتبه چهارم کشوری را بعد از استان های 

اردبیل، یزد و خراسان رضوی از آن خود کرد.

به مناسبت دهه فجرانجام می شود
در  کشاورزی  پروژه   49 از  بهره برداری 

خراسان شمالی 

بجنورد/ خبرنگار قدس: رئیس سازمان جهاد کشاورزی 
خراسان شمالی از افتتاح 49 پروژه در بخش کشاورزی، دامی، 
صنعتی، عشایر، باغبانی، آب و خاک به مناسبت دهه فجر 

امسال در استان خبر داد.
عبدالله یوسفی در گفت وگو باخبرنگار ما میزان اعتبار این 
پروژه ها را 158 میلیارد و ۷9۷ میلیون ریال عنوان کرد و 
گفت: این میزان اعتبار نیز از محل ملی، استانی اختصاص 

یافته است.
صورت  به  نفر  برای 203  پروژه ها  این  اجرای  با  افزود:  وی 
مستقیم و غیرمستقیم ایجاد اشتغال می شود و همچنین چهار 

هزار و 243 نفر نیز از این طرح ها بهره برداری خواهند کرد.

اعزام 8 هزار دانش آموز خراسان شمالی 
به اردوی راهیان نور 

فرهنگی  و  پرورشی  معاون  قدس:   خبرنگار  بجنورد/ 
آموزش و پرورش خراسان  شمالی از اعزام هشت هزار و 150         
دانش آموز به اردوی راهیان نور طی سال تحصیلی جاری 
در استان خبر داد و گفت: اعزام دانش آموزان به اردوهای 
راهیان نور طی سال جاری در مقایسه با سال گذشته 25 

درصد افزایش داشته است.
اعزام ها طبق جدول  اولین  اظهار داشت:  ایزدی  اصغر  علی 
زمان بندی از 18 مهر ماه سال جاری از شهرستان بجنورد با 

اعزام حدود چهار هزار نفر انجام شده است.
ایزدی افزود: در مرحله دوم اعزام ها که از اول بهمن ماه سال 
جاری آغاز و تا 12 اسفند ماه امسال ادامه دارد، در مجموع 
چهار هزار و 150 دانش آموز دختر و پسر در زمان بندی های 

مختلف به اردوی راهیان نور سفر می کنند.

برگزاری مسابقه کتابخوانی بین سوادآموزان 
خراسان شمالی

و  آموزش  سوادآموزی  معاون  قدس:  خبرنگار  بجنورد/ 
پرورش خراسان شمالی گفت: همزمان با دهه مبارک فجر، 
مسابقه کتابخوانی با عنوان»همدلی و همزبانی« بین 900 نفر 

از سوادآموزان دوره انتقال در استان برگزار می شود.
گسترش  را،  مسابقه  این  برگزاری  از  هدف  مودی  مهدی 
و ترویج فرهنگ کتاب و کتابخوانی، آموزش سوادآموزی با 
مصادیق همدلی و همزبانی به منظور مشارکت در فعالیت های 

اقتصادی، اجتماعی، فرهنگی و ...عنوان کرد..

2 شهر خراسان شمالی میزبان نخستین 
جشنواره موسیقی جوان

بجنورد/ خبرنگار قدس:معاون امور هنری اداره کل فرهنگ 
و ارشاد خراسان شمالی از برگزاری نخستین جشنواره موسیقی 
جوان و نوجوان امسال در استان خبر داد و گفت:شهرهای 

بجنورد و آشخانه میزبان این جشنواره خواهند بود.
حسن عابدی در نشست با فعالان فرهنگی و هنری خراسان 
اینکه فراخوان شرکت در نخستین جشنواره  بیان  با  شمالی 
موسیقی جوان و نوجوان انتشار یافته است، افزود: علاقه مندان 
برای شرکت در این جشنواره می توانند تا 15 بهمن ماه جاری 
در این جشنواره ثبت نام کنند.وی درباره کنسرت های اجرا شده 
در استان نیز گفت: مجوزهای برگزاری این کنسرت ها پس از 
بررسی های لازم از سوی این اداره کل و مراجع قانونی صادر 
اجرای  برای  مختلف  درخواست های  اینکه  ضمن  می شود، 
کنسرت های سنتی و مقامی در استان ارایه شده که در حال 
بررسی آن هستیم. وی از اجرای کنسرت استاد محمد یگانه از 
استادان موسیقی کشور در بجنورد در آینده نزدیک هم خبر داد.

شهید علی جوشن
پنجـم  جوشـن،  علـی 
در   ،1341 اردیبهشـت 
بـه  بجنـورد  شهرسـتان 
دنیا آمـد. پدرش رسـول، 
مـادرش  و  بـود  کشـاورز 
زینب نام داشـت. خواندن 
نمی دانسـت.  نوشـتن  و 
بـه  می کـرد.  کارگـری 
ارتـش در  عنـوان سـرباز 
جبهـه حضور یافـت. یکم 
اسـفند 1361، در شـلمچه بر اثر اصابت ترکش به شـهادت 

رسـید. پیکـر او را در زادگاهـش بـه خـاک سـپردند.

آغاز عملیات اجرایی قطعه نخست خط آهن 
اسفراین به بجنورد

استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  بجنورد/ خبرنگار قدس: 
راهسازی  پروژه  اجرای  به  بخشیدن  سرعت  گفت:  شمالی  خراسان 

بجنورد- سنخواست نیازمند اعتبار ویژه است.
محمدحسین علی نیا اظهار داشت: پروژه راهسازی مسیر بجنورد به 
سنخواست یکی از مهم ترین پروژه های راهسازی است که به علت 

کمبود اعتبار به کندی پیش می رود.
استان، محور شاهرود-  راهسازی  پروژه های مهم  از  افزود: یکی  وی 
را                   استان  چندین  که  است  بام  اسفراین-  سنخواست-  میامی- 
در بر می گیرد و گسترده بودن این طرح و تعدد پروژه های آن سبب 
شده تا اختصاص اعتبار به قطعات محدوده استان با مشکلات مالی 
مواجه شده و در توزیع اعتبارات، سهم ناچیزی نصیب این پروژه ها شود.

وی با بیان اینکه این مسیر به لحاظ اقتصادی برای استان بسیار حائز 
اهمیت است، گفت: پیش  از این، مسیر 25 کیلومتری ری آباد- میامی، 
در محور 103 کیلومتری میامی-جاجرم به  صورت چهار بانده زیر بار 
ترافیکی رفته و اکنون نیز این پروژه راهسازی در سه قطعه در حال 

پیگیری است.
وی تصریح کرد: قطعه 30 کیلومتری در محدوده استان سمنان، با 
56 درصد پیشرفت به علت کمبود اعتبار متوقف شده و قطعه 30 
کیلومتری در محدوده خراسان شمالی، توسط شرکت جهاد نصر در 

دست پیگیری است که اکنون به علت کمبود اعتبار و تأخیر در دریافت مطالبات متوقف 
شده است.

به گفته علی نیا، این قطعه 46 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و اتمام آن 25 میلیارد تومان 
اعتبار نیاز دارد.

وی با اشاره به اینکه پیمانکار این طرح 4/5 میلیارد تومان مطالبه دارد، اظهار داشت: 
اجرای قطعه 1۷ کیلومتری این مسیر نیز آماده برگزاری مناقصه برای انتخاب پیمانکار 

است و بزودی به مناقصه می رود.
وی افزود: قطعه بعدی این محور، پروژه بام-دوغایی است که بخش محدوده استان به 

طول 3۷ کیلومتر با پیشرفت فیزیکی پنج درصد در دست اقدام است.

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار خراسان شمالی در بخش دیگری از سخنان خود 
به اجرای طرح ریلی بجنورد- اسفراین اشاره کرد و گفت: این طرح ریلی در سه قطعه 

فعال است.
علی نیا اظهار داشت: در سفر کاروان دولت به استان، 300 میلیون دلار اعتبار ارزی و 
یک هزار میلیارد تومان اعتبار از محل صندوق توسعه ملی برای اجرای این خط ریلی 

پیش بینی شده است که در سه سال محقق می شود.

وی طول خط راه آهن جوین - اسفراین - بجنورد - شیروان را 210 کیلومتر عنوان 
کرد و اظهار داشت: زیرسازی قطعه نقاب-اسفراین نیز به طول 25 کیلومتر تاکنون 54 

درصد رشد دارد.
علی نیا گفت: قطعه دوم از قاسم خان تا جوین به طول 25 کیلومتر بتازگی در اختیار 

پیمانکار قرارگرفته و پیمانکار در حال تجهیز کارگاه است.
به گفته وی، عملیات اجرایی قطعه نخست اسفراین به بجنورد به طول 15 کیلومتر نیز 

بتازگی آغاز شده است.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار خراسان شمالی یادآور شد: این خط آهن، بجنورد 

را از طریق اسفراین و جوین به راه آهن سراسری متصل می کند.

با سالم سازی و قطع 
ارتباط ناسالم برخی 

از کارکنان شهرداری 
و شوراها با مردم، 

مشکلات بسیاری 
مرتفع و خدمات 

موثرتری به شهروندان 
ارایه می شود

بــرش


